2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

學校:小學

Schools: Primary





浸信會沙田圍呂明才小學 Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi Primary School

浸信會沙田圍呂明才小學積極推動環保教育,將環保理念融入校園生活。學校從環境建設、行政管理、課程設計、環保活動各方面著手,培育學生與大自然謙和共處的生活態度。學校更與社區各界建立緊密夥伴關係,攜手並肩推廣環保教育,為愛護地球出一分力。

Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi Primary School has always been fully committed to promoting green education and integrating green ideas into school activities. In order to nurture students with green vision and a proper attitude towards green issues, we adopt environmentally friendly practices in various aspects, such as building facilities, school management, curriculum design and educational activities. We also work closely with our community partners and play an active role in promoting green education to care about the Earth.





應邀出席台灣國際永續環境教育高峰論壇,與世界各地學校交流及分享本校有關環保教育的經驗。

The school was invited to share experience of environmental education at the 1st Taiwan International Sustainable Environmental Education Forum.



同學透過不同的環保課程,包括校本的另類學習週及參加 環境運動委員會的探究課程,了解世界和香港的地理環境 和資源。

Students participated in different courses including "Different Sky Of Learning Programmes" in school and the courses organised by the Environmental Campaign Committee to study topography across the world and the geology of Hong Kong.



家長們每天於學校的有機蔬菜園地協助耕種及定期舉辦

家長工作坊,以推廣有機耕種。

Parents help plant vegetables in the school sorganic farm and organise workshops to promote organic farming.